



IMPORTANT NOTICE FROM BASE GAGETOWN

5th Canadian Division Support Base Gagetown has scheduled its annual Wildland Fire Management Program to begin 1 April and conclude 19 May 2025.

The program is necessary to reduce the highly flammable dry dead grass and fine fuels on various ranges, impact areas and manoeuvre areas. The ranges and impact areas are utilized for live fire (weapons) training.

Early spring burning will diminish the likelihood of grass fires occurring later in the season when conditions are drier, and the fire hazard is much higher.

All areas scheduled for controlled burning are located within the Base's Range and Training Area.

Burning will be carried out during normal working hours on days when weather conditions are suitable. Some weekend burning may occur.

Daily updates will be available throughout the burn period by calling the Base Gagetown Public Information Line at 1-877-893-5500.

For more information, please contact the Base Gagetown Public Affairs office at 506-422-2466 or gagepublicaffairs@forces.gc.ca, and Base Gagetown Facebook Page (<https://www.facebook.com/base.gagetown/>)

AVIS IMPORTANT DE LA BASE GAGETOWN

La Base de soutien de la 5^e Division du Canada Gagetown prévoit commencer le programme de gestion des incendies de forêt le 1 avril et les terminer le 19 mai 2025.

Ce programme vise à réduire l'accumulation d'herbe morte (très inflammable) dans les polygones de tir, les zones d'impact et les zones de manœuvres. Les polygones de tir et les zones d'impact sont utilisés pour des exercices de tir réel.

Le brûlage dirigé au début du printemps réduit les dangers d'incendie plus tard durant la saison lorsque les conditions sont plus arides et que les risques de feux sont beaucoup plus élevés.

Tous les travaux se dérouleront dans les champs de tir et secteur d'entraînement de la base.

Les travaux auront lieu durant les heures normales de travail, les jours où les conditions atmosphériques s'y prêtent. Il est possible qu'à l'occasion, la base effectue du brûlage dirigé la fin de semaine.

Des avis de brûlage dirigé seront enregistrés tous les jours sur la ligne d'information sans frais de la base Gagetown au 1-877-893-5500.

Pour obtenir des renseignements supplémentaires, veuillez rejoindre le bureau des Affaires publiques de la base Gagetown au 506-422-2466 ou à gagepublicaffairs@forces.gc.ca. Et le Base Gagetown Facebook Page (<https://www.facebook.com/base.gagetown/>)